
Til Administrasjonen teknisk og                                                                             io 22.01.2017 

Utval for drift og utvikling 

 

 

 

Kommentarer ang Konsesjonssak for Grd 49  brn 11 på Io i Meland. 

 

Jeg Asbjørn Larsen vil herved kommentere den siste utgreiingen fra administrasjonen i saka om 

konsesjon på 49/11 på Io. 

Administrasjonens sin anbefaling til å avvise klagen til Bengt Ingvar Iden bygger i hovedgrunn på at 

administrasjonen mener at han har kommet for seint inn i denne saka til å ha klagerett og at de 

meiner at han ikkje har vist tidlig nok interesse til å kjøpe 49/11. 

Våren 2015 hadde undertegnende et uformelt møte med den ene arvingen Alf Kårbø på hans sønns 

bopel ute på Io. 

Der diskuterte vi min og Bengt Ingvar Iden sin interesse for å kjøpe store deler av gården av 

arvingene Kårbø.  Grunnen til at jeg skriver store deler av gården er at vi oppfattet det slik at de sjøl 

ville beholde et naust og den delen som var kommet inn i kommuneplanen til boligformål.  

Etter dette reiste undertegnende inn på kommunehuset og spurte om å få møte Landbrukssjefen 

Laila Bjørge. Dette lot seg gjøre der og da og på hennes kontor la jeg frem Bengt Ingvar og mine 

planer ang evt kjøp av mesteparten av 49/11. 

Jeg presenterte da for henne at våre ønske var i hovedsak å kjøpe innmark og utmark m/skog og at vi 

så for oss å dele utmarka m/skog likt imellom oss (ca 100deka hver) og at Bengt Ingvar Iden skulle 

overta innmarka.  Spørsmålet mitt den gangen var om det formelt lot seg gjøre at vi delte bruket 

mellom oss slik jeg har skissert, til dette fikk jeg positive tilbakemeldinger på at dette kunne la seg 

gjøre, men selvfølgelig ingen garantier.  

Så Bengt Ingvar Iden har vært med i denne prosessen fra dag en og dette har landbrukskontoret vært 

informert om hele veien. Og ang dette har det heile tiden vært et godt samarbeid mellom Bengt 

Ingvar Iden og meg. 

Da dette ikkje blei en realitet og en annen kjøper kom på banen, og dermed kom det en søknad om 

konsesjon til UDU. På grunn av mitt verv som medlem i UDU  valgte jeg å stille spørsmål om min 

habilitet ang saken som kom opp i UDU. Etter avstemming i UDU ble jeg erklært inhabil. 

Etter dette ble det naturlig at Bengt Ingvar Iden overtok alle formelle henvendelser i denne saka.  

Hensikten med vår interesse for 49/11  er å kunne sette i stand et bruk som ikkje har vært i drift på 

lang tid og utvikle det til det beste for landbruket og lokal miljøet. 

 

Mvh 

Asbjørn Larsen  


